
Kjære Hulda! 

Jeg ønsker å ytre min mening, etter at rapporten om 

lokaliseringen av nytt Helgelandssykehus, er publisert. 

 

Jeg finner det helt uforståelig at det beste for 

befolkningen på hele Helgeland er at sykehuset plasseres på 

Nord-Helgeland. 

Jeg mener at det beste for alle ville være at sykehuset ble 

plasser sentralt på Helgeland. Da ville det bli mest 

rettferdig reisevei for alle Helgelendinger, for å komme seg 

til og fra behandling.  

 

Jeg tror også at det vil være en fordel for å klare å 

Beholde de arbeidstakerne vi allerede har i dag, da alle 

ansatte vil få tilnærmet lik avstand til jobb. Alle kan bo i 

den byen de bor i nå. 

 

De som søker seg jobb på vårt nye Helgelandssykehus, vil få 

flere valgmuligheter for hvor på Helgeland de vil bosette 

seg. Det vil være fordel for evt. Partnere til nyansatte 

også, jobbmarkedet for disse vil bli større, da de kan velge 

blant jobber i alle tre byene på Helgeland. 

 

Håper dette blir tatt med i din betraktning når du gjør ditt 

endelige valg av plassering, som skal sendes til styret. 

 

Mvh Trude Gullbakk, ansatt på Helgelandssykehuset avd. 

Mosjøen. 

 


